
 
Grundejerforeningen Hasselhøj 
2990 Nivå   

 
Referat fra bestyrelsesmøde 

 onsdag den 22. januar 2025 kl. 19.00 
 

 Tilstede var: 
 
 - Formand: Kurt fra 304 
 - Næstformand: Rya fra 303 
 - Sekretær Michael fra 207 
 - Kasserer: Kurt fra 317 
 - Suppleant: Hanne fra 315 
-  Suppleant: Michael fra 316 
 

 
1. Referat fra sidste møde: 

Intet at bemærke. 
 

2. Regnskab: 
Regnskab er revideret, der manglede enkelte bilag, der er fundet og revisor har oplyst at hun vil underskrive 
snarest. 
Budget er ligeledes udfærdiget, der er kun budgetteret for de normale ting og ikke for ekstraordinære ting. 
 

3. Parkering Hasselhøj: 
Beboer i bebyggelsen har skrevet brev til politiet efter truende adfærd fra personer, der parkerer på pladsen 
i 100-rækken, og som bor enten i Nivåhøj eller Islandshøj. 
Bestyrelsen kontakter ligeledes politiet/kommune, for at høre hvorledes vi skal forholde os, så dette for en 
ende. Michael, 316 kontakter nabohjælp-politimand for at få råd og vejledning. 
Bestyrelsen opfordrer alle beboere om parkeringsplads ved 100-rækken at parkere deres biler på p-plads, ikke 
herboende personer, ikke kan finde ledig plads. 
 

4. Veje i området og vej brønd 311: 
Der er desværre ikke sket noget siden sidst. Michael, 316 kontakter de personer vi tidligere har talt med. 
Vi har fået oplyst fra NSPV at de kommer og klipper hæk omkring p-plads ved 100-rækken den 11.02.2025 
Der opsættes kegler med skilt omkring parkering forbudt den 11/12.02.2025 
Der laves endvidere skriv til de berørte beboere, så de er orienteret. 
 

5. Solceller: 
Bestyrelsen har modtaget meget vagt svar fra kommunen omkring retningslinier. 
Er der beboere, der ønsker at opsætte dette, skal bestyrelsen først kontaktes, så dialog kan indledes. 

 
6. Generalforsamling: 

6.1 Forslag fra bestyrelsen omkring opsætning af hjertestarter. Hanne, 315 udfærdiger forslag. 
6.2 Der er kommet forslag om flytning af glascontainer, dette anbefales ikke af bestyrelsen 
6.3 Jf. kommunen vil de ikke lave opmærkning af p-båse i 100-rækken. Vi afventer stadig svar på om vi selv 

må lave opmærkning. 
 

7. Generalforsamling, ting der skal sættes i værk: 
GF planlagt til 26.03.2025 kl. 19.00 
Michael, 207 booker lokale og Rya, 303 søger for forfriskninger 

 
8. AF-Hasselhøj: 

Intet at bemærke. 
 

 
 



 
Grundejerforeningen Hasselhøj 
2990 Nivå   

 
 

9. Opsamling på ting og sager vi mangler at få lavet: 
9.1 Vedtægter blev godkendt af Kommunen via mail 07.11.2024. Kommunen oplyser at de er holdt op med 

fysisk at godkende nye ændringer, dette sker via mail.  
9.2 Års-hjul: der er lavet enkelte rettelser omkring GF-indkaldelse. 

        
10. Diverse: 

På Havedag oplyste hus 401, at der er store problemer med rotter og at skadedyrsbekæmperen løbende er 
forbi. 
Kurt, 304, kontakter NSPV omkring saltning af veje og stier. 

 
 

11. Næste møde: 
26.02.2025 kl. 19.00 hos Michael, 316 


